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Dia: 03.04.14 
Hora: 21 h 
Curs 13-14 
Assistents: 27 
 
Ordre del dia: 

A. Aprovació acta anterior 

B. Informació pre-inscripcions Curs 2014-2015 

C. Camins escolars 

D. Patis oberts 

E. Loteria de Nadal 

F. CASAL D’ESTIU 

G. Informacions de les comissions i grups de treball 

H. Torn obert de paraules 

I. Data propera reunió 

 
 

A. Aprovació acta anterior 
 
Es llegeix l’acta de la darrera reunió d’AMPA del dia 6 de març de 2014, i 
s’aprova sense cap esmena. 

 

B. Informació pre-inscripcions  Curs 2014-2015. 

 

Es comenta que per a P3, hi ha hagut 48 pre-inscripcions, o sigui que no hi 
haurà sorteig. A l’escola estan molt contentes amb el resultats, ja que és un 
número que garanteix que no s’obri el debat de tancament de línies, i a la 
vegada ens estalvia el procés de l sorteig i la possibilitat d’haver d’obrir ràtios. 

Alguna mare comenta que coneix algunes famílies que van venir a les portes 
obertes de l’escola del mes de març. I que van sortir molt contentes i 
il·lusionades amb el que es va comentar per part de la Direcció i de l’AMPA 
durant les portes obertes 
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C. Camins escolars 

 

El projecte camins escolars és un projecte que pretén identificar una xarxa de 
rutes, per on acostumen a utilitzar els nens per anar a l’escola. L’objectiu és 
detectar les mancances i deficiències en aquestes rutes i fer-les més segures. I 
aconseguir que els nenes siguin més autònoms i puguin venir a l’escola sols 
des de casa des de 4t de primària. 

Actualment s’està treballant en la documentació per a l’elaboració del 
diagnòstic i l’aranya. 

A final del mes d’abril s’enviarà a les famílies una enquesta per a poder 
conèixer que opina cada família. 

Un cop rebudes les enquestes contestades es farà un buidatge de la 
informació. I es posarà en comú amb la Direcció, l’AMPA de l’Heura, així com 
amb Imeb i els serveis Tècnics de Districte, les opinions de la xarxa dels 
camins actuals. 

A nivell puntual, es demana col·laboració per ajudar a fer el buidatge de la 
informació rebuda de les famílies. 

 

D. Patis oberts 

 

La empresa que gestiona el projecte patis obertes es diu CET10. I es tracta en 
obrir al barri el pati de l’escola durant 3 hores del cap de setmana per a poder 
fer activitats i jugar a la pista. 

Hi haurà una persona que cada dissabte obrirà i tancarà, farà recompte de 
dades (quanta gent, edat, sexe, a què juguen, etc...) amb un aplicatiu molt 
modern de mòbil). I estarà allà tota l’estona per si cal alguna cosa. 

Estarà obert tots els dissabte per la tarda, amb un horari de 17 a 20h a l’estiu i 
de 16 a 19h a l’hivern. 

Cada mes i mig, amés, l’espai estarà dinamitzat per alguna altre persona 
especialitats en allò que estigui programat (lliguetes, manualitats, jocs, ...). 
Disposen també d’una espècie de “maleta de jocs” que faran servir per a cada 
temps. 

Respecte la difusió editaran cartells mensuals amb les dinamitzacions de tots 
els patis del districte, faran difusió pel barri. I també faran arribar aquesta 
informació a les famílies de la nostre escola. 
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En cas que coincidís amb una festa d’aniversari reservat per un curs de l’escola 
no hi hauria cap problema. Ja que aquestes activitats de dinamització es poden 
adaptar i aprofitar per la festa d’aniversari del pati. 

Respecte el tema lavabos és una opció que es pacta amb les escoles. Com que 
representa que és un espai com una plaça o parc, es pot passar sense lavabos. 
Però si s’obren seria una qualitat afegida. De moment provarem de deixar-ne 
l’ús, i si genera problemes els tancarem. 

La inauguració està prevista pel dissabte 26 d’abril. I està prevista que es 
prepari conjuntament amb l’AMPA. I on estaria molt be implicar els esplais, 
caus i altres entitats de la zona per buscar l’èxit, i poder oferir-los l’espai als 
que no tenen equipament amb exterior. 

 

E. Loteria de Nadal 

La setmana vinent s’anirà  a la administració de loteria a buscar les butlletes 
premiades que s’han anat a cobrar. I llavors, en aquest moment es podrà els 
números exactes dels beneficis que ha generat. 

Però en termes generals, es calcula que hi haurà uns guanys extres d’uns 
1.700 € (de les butlletes premiades no cobrades). I que s’hauran d’afegir als 
guanys directes del recàrrec de la venta de les butlletes. 

En la propera reunió d’AMPA es faran arribar els beneficis exactes. 

 

F. Casal d’estiu 

Per part de la Comissió de Casal d’estiu s’ha explicat que s’estan realitzant 
reunions amb la coordinadora de monitors, per buscar alternatives d’activitats i 
sortides atractives, per no dependre tant de la piscina. 

La baixada de sol·licituds del casal del curs passat i dels darrers anys, ha fet 
prendre la decisió de provar de buscar alternatives i canviar algunes de les 
activitats per a dinamitzar el Casal d’estiu. 

La idea és que cada setmana de casal fessin una sortida a una piscina i una 
altre sortida a algun altre museu o parc de Barcelona. En el cas que les 
sortides fossin de tot el dia, la empresa de menjador ens podria proporcionar 
el picnic del dinar. 

Passat setmana santa (o si es pot abans) es farà arribar a les famílies la 
informació del casal (preus i les dates de la reunió informativa i d’inscripcions). 

La Comissió de casal d’estiu també comenta que al finalitzar el casal d’estiu es 
farà arribar a les famílies que han utilitzar el casal una enquesta per conèixer 
la seva opinió. I poder millorar i saber el que el que ha agradar més o menys, i 
poder-ho millorar de cara al casal del curs 2015. 
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Respecte l tema de la piscina del casal d’estiu, un pare  pregunta si hi hauria la 
possibilitat de contactar amb empreses constructores de piscines. I mirar 
d’aconseguir que ens deixessin una piscina a canvi de penjar un rètol de la 
seva empresa a la barana de l’escola, i fer-los publicitat a l’escola. 

Per part de la junta es preguntarà a la Direcció. Però es creu que el tema de la 
publicitats no serà possible. 

 

G. Informacions de les comissions i grups de treball 
 
Comissió espai migdia:  
Representant: Maria Lecha – Elena Bacardí i Vero Villar 
 
La Comissió espai migdia comenta que ha anat fent reunions amb la 
coordinadora de monitora per mirar la possibilitat de fer els tallers durant un 
parell de dies a la setmana, durant l’estona migdia. 
 
Després de mirar diferents alternatives i activitats proposades, s’ha acordat 
que passat setmana santa s’iniciarà una prova pilot dels tallers en horari 
migdia. On s’aniran introduint per cicles, diferents tallers un parell de dies a la 
setmana.  
 
En el cicle infantil, durant l’estona migdia (uns 45 minuts) s’ha previst fer les 
següents tallers a càrrec dels mateixos monitors del menjador: 

- 1 dia a la setmana jocs dirigits a la terrasseta. 
- 1 dia a la setmana (cada 2 setmanes) tallers de disfresses (amb unes 

disfresses que ja disposa l’escola). 
- 1 dia a la setmana (cada 2 setmanes) tallers de conta-contes. 

  
En el cicle inicial i mig, durant l’estona migdia (uns 45 minuts) s’ha previst fer 
les següents tallers a càrrec dels mateixos monitors del menjador: 

- 1 dia a la setmana jocs dirigits al pati. 
- 1 dia a la setmana (cada 2 setmanes) tallers de jocs de taula. 
- 1 dia a la setmana (cada 2 setmanes) estona de biblioteca (on cada nens 

podrà llegir un llibre, fer treball en grup, ...de fet el que decideixi el nen 
en aquell moment). 

 
En el cicle superior, encara no estan definides les activitats. Ja que aquestes 
s’estan decidint entre els monitors i els mateixos alumnes de 5è i 6è. 
 
La Comissió en breu farà arribar la tota la informació dels tallers que es 
realitzaran en l’espai migdia a les famílies . 
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Es fa una crida a les famílies que tinguin algun joc de taula a casa en bon estat 
i que no en facin us, que el cedeixin a l’escola. 
  
 
Comissió valorem els mestres:  
Representant: Paola Beiro, Mónica Camacho i Vero Villar 
 
Aquesta Comissió comenta que 7 famílies van contestar la carta que es fa fer 
arriba a les famílies. La majoria amb respostes força favorables a la opinió de 
la carta. 
 
També es comenta que durant la fira del llibre de 2a mà, tenen previst portar 
un suport de fusta; on tothom el pugui decorar com vulgui. I després afegir 
unes lletres “estimem els mestres”. I que aquest suport de fusta decorada, es 
penges posteriorment per l’escola. 
 
 
Comissió extraescolars:  
Representant: David Gràcia i Xus López-Arenas 
 
Els representant de la Comissió comenta que fa poc que s’ha canviat la 
monitora de Bollywood. I pregunta si alguns dels assistents porta els seus 
nens/es a aquesta activitats per conèixer la seva opinió i que en pensen els 
nens sobre la nova monitora. 
En la reunió no hi ha cap família que utilitza aquesta activitat d’extraescolar.  
 
Comissió econòmica:  
Representant: Laia Robert – Miquel Villalba 
 
Des de la Comissió econòmica i emmarcat en la situació de crisi actual, 
comenten la necessitat de organitzar les festes de final de curs més austeres i 
de no gastar tots els diners aconseguits durant les fires i activitats. 
 
Entre tots els assistents a la reunió, s’acorda que la Comissió de coordinació de 
mares  pares enllaç farà arribar cada any a les famílies de 1r de primària un 
document de “Protocol de festes per recollir els diners a les fires”. On s’hi 
indiqui que la organització de les festes de final de curs no siguin amb caràcter 
el màxim de recaptatori possible, ni competitiu amb altres festes de cursos 
anteriors. 
 

H. Torn obert de paraules 

 
Una mare demana si es demanar al Consorci la plantació d’alguns arbres a la 
vorera de l’escola per poder fer ombra. 
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Per part de la Junta es respon que aquesta petició s’afegirà en el projecte 
camins escolars. 
 
Un pare torna a insistir la possibilitat de convidar a l’Artur Mas i la Elena Rigau 
a la festa de final de curs. 
Es comenten les diferents opinions que tenen varis assistents a la reunió. I 
finalment es decideix per unanimitat que en el context actual de retallades a 
l’escola pública, no es realitzi aquesta invitació. 
 
Finalment una mare comenta que actualment hi ha molt stock de samarretes 
del 10è aniversari de l’escola. I que durant la propera fira del llibre de 2à mà 
es podria fer una bona oferta (2 samarretes a 5euros). 
Entre els assistents s’acorda que es farà aquesta oferta i es mirarà de liquidar 
el gran stock de samarretes que queden actualment. 
 
 

I. Acords presos 

 
- En breu s’enviarà a les famílies tota la informació del Casal d’Estiu. 
- En breu es farà arribar a les famílies la informació dels tallers en 

l’estona migdia. I passat festes s’iniciarà la prova pilot dels tallers en 
l’espai migdia. 
 
 

J. Data propera reunió 
 
Segons el calendari presentar per l’actual equip de Junta, la propera reunió 
serà el dijous 8 de maig de 2014. 
 

 Vist i plau 

 

 

La secretaria      La presidenta 

 

 

Laia Soler           Miriam Nicodemus 
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